
 SFC F2010/2011 Mötesprotokoll 2019-10-04 

Närvarande: 

Betty Rhawi Michael 

Haydo Temiz 

Charlie Michael 

Bethilias morfar Iso Gursac 

Linda Temiz 

Ninva Melkemichel 

Shameran Kalou, protokollförare 

Silvia Bemarre 

Maja Kalou 

Natacha Akdemir 

 

- Genomgång av tidigare protokoll. Inga frågetecken 

- Betty fortsätter som tränare i laget. 

- Medlemsavgiften betalas nästa år. Lagkassa - Senast den 11 oktober skall det swishas 500 kr 

till vår kassör (Natacha Akdemir mob.nr 0736495863) för ändamål som cuper och aktiviteter 

som bidrar till ökad trivsel och samhörighetskänsla. 

- Vecka 41 är sista veckan för utomhusträningarna. VIKTIGT! Måndag och onsdag tränar vi i 

Brunnsäng kl. 17:00-18:00. 

- Inomhusträningarna börjar under v 42. Betty återkommer närmare om tidpunkt. Finns 

önskemål om att det endast skall vara 1 träning/vecka under vintersäsongen. 

- Genomgång av tränaransvaret, lagledaransvaret, föräldraansvaret, budorden. 

Lite djupare diskussioner kring föräldraansvaret och vikten av att följa dessa regler och ta ansvar 

som förälder att t.ex. att meddela i tid om barnet närvarar eller inte. 

- Finns önskemål från barnen att föräldrar endast ska heja på samtliga barn och inte leda. 

Barnen vet inte riktigt vem de skall lyssna på. 

- Laget behöver fler spelare och hjälps åt att sprida information om det. 

Charlie ska informera Facebook ansvarig att lägga ut info om att vi söker nya spelare. Gilla och 

dela sidan som finns i Facebook under SFCs sida. 

- Laget får en ny spelare, vi välkomnar Roselie. 

- Spelare som skall spela i laget ska vara födda 2010-2012, yngre barn är svårt att ta emot pga. 

att de kan bli skadade. Vi kan endast ha en 2009 i laget och därmed tackat nej till flera 

spelare födda 2009. 

- Betty informerar att barnen är i behov att ha kul, leka under träningarna, men självklart så 

mycket som möjligt med en fotboll. Viktigt med olika aktiviteter och rörelser för motoriken. 

- Ev. kan cupen som skall spelas 12 oktober att ställas in pga. att spelare har valt att sluta och 

det kan bli färre spelare pga. frånvaro, närmare information kommer inom kort. 

- Betty tackar för sponsringen som varit och informerar att vi inte behöver sponsring just nu. 

- Trycket på samtliga kläder har släppt väldigt snabbt. Iso och Betty meddelar att samtliga skall 

besöka ”butiken” och visa upp kläderna. 

- Frågor och funderingar som man grubblar/ältar över är bättre att ta direkt med personen i 

fråga för det är där svaren finns, än att gå bakom ryggen på varandra! 

- Finns önskemål om träningsmatcher, Betty kollar upp. 

- Iso informerar vikten av att ha en förälder på träningarna eller lämna ansvaret till en annan 

förälder och inte till tränaren.  


